Kontrola 83/4a
Pyšný člověk, těžký pytel, jemný písek, pil vodu, bílé pytlíky, pilný žák, pytlačit v lese, žlutý pyl, ostrá pilka, důležitý spis, vypískl leknutím, bystré děvče, dva slepýši, poraněné kopyto, klopýtl o schod, opylený květ, milá Miluška 
Y,ý píšeme po tvrdých souhláskách a ve vyjmenovaných slovech a slovech k nim příbuzných
I,í píšeme po měkkých souhláskách a ve slovech, která nejsou vyjmenovaná ani s nimi příbuzná
Ě – píšeme uvnitř kořene slova
[bookmark: _GoBack]Těžký – píšeme ž, řekneme si těžoučký (jiný tvar)
Schod – píšeme d, řekneme si schody 
